



QUEBEC DISCLOSURE REGARDING AVAILABILITY OF REPLACEMENT PARTS, REPAIR SERVICES AND INFORMATION FOR MAINTENANCE AND REPAIR: Daikin Comfort Technologies Manufacturing, Inc. (Daikin) does not guarantee the availability of (1) replacement parts; (2) repair services; and (3) information necessary to maintain or repair products, within the meaning of section 39.1 of the *Consumer Protection Act*, CQLR, c P-40.1 and section 79.18 of the *Regulation respecting the application of the Consumer Protection Act*, CQLR, c P-40.1, r. 3.

AVIS POUR LE QUÉBEC CONCERNANT LA DISPONIBILITÉ DES PIÈCES DE RECHANGE, DES SERVICES DE RÉPARATION ET DES RENSEIGNEMENTS POUR L'ENTRETIEN ET LA RÉPARATION : Daikin Comfort Technologies Manufacturing, Inc. (Daikin) ne garantit pas la disponibilité (1) des pièces de rechange, (2) des services de réparation et (3) des renseignements pour l'entretien et la réparation, au sens de l'article 39.1 de la *Loi sur la protection du consommateur*, RLRQ c P-40.1 et de l'article 79.18 du *Règlement d'application de la Loi sur la protection du consommateur*, RLRQ c P-40.1, r 3.